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Pavel Hofrajter si pro svou bakalářskou práci vybral tena z moderní historie, jímž
přispívá k popularizaci regionálních dějin Blovicka. Výběr tématu pro BP považuji za
účelný a chvályhodný.

Z hlediska obsahového představuje práce Pavla Hofrajtera přehledný a zajímavý
text o spolcích a spolkové činnosti v Blovicích ve vytčeném období od napoleonských válek
do začátku Velké války. Za,,zajímavé" (DP str. 2) autor považuje i základni informace o
osobnostech blovické kultury a politiky, jež vrámci cílů své absolventské ptáce též
sumarizuje. K qýznamnějšímu hodnocení ve smyslu naplnění autoroých cítů bohužel
nedocházím, a to především proto, že formulace hlavního badatelského cíle je poměrně
povšechná. Na druhé straně si autor, pravda minimalisticky, klade za eí ,,podat zúklaďní
informace...", což je formulaceo jež byla zpohledu hodnotitele de facto naplněna.
Předložená BP dokládá schopnost a dovednost autora vyhledat, využíta vhodně interpretovat
historické prameny poznání, text je sestaven na základě solidní badatelské ptáce s literaturou i
archivními prameny' jejichŽ analýzubych však rozhodně ocenila např. v úvodu práce.

Z mého úhlu pohledu autor ve své BP naplňuje htavní požadavky kladené na
odbornou erudici studenta bakalářského oboru v míře uspokojivé.

Z hlediska formálního obsahuje práce Pavla Hofrajtera všechny poŽad,ované
náležitosti' Poznámkový aparátje použit správně, použitá literatura a prameny jsou zvoleny
účelně' Překvapivá je pro mne absence jakýchkoli obrazových či textových příloh, jež by
v případě tak specifické látky' jakou je regionální historie moderní doby, byly materiálem
vhodným a ilustrativním. Na někďika místech vBP nacházím dílěí gramatické chyby' a to
především v oblasti interpunkce. Jejich míru považuji za nepodstatnou' přesto autorovi
doporučuji orientovat se na pečlivější větný rozbor svých formulací'

otázka autorovi: Na pozadí Vašeho textu je nasnadě jedna otázka.Jak hodnotíte
občanskou pospolitost a aktivity blovických společenských organizací dnes? Jaká forma
občanských aktivit dominuje ve Vašem městě v současnosti?

Bakalářskou práci Pavla Hofrajtera i přes uvedené dílčí nedos taÍky považuji za
zdařilé završení vysokoškolského studia, proto ji doporučuji k obhajobě s návrhem na
hodnocení velmi dobré.

V Plzni 1 l. 5. 2016 PaedDr. Helena vi,c fioaltrl
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